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اخبار

استاندار خراسان شمالی:

 زیرساخت های بهداشت و سلامت 
در خراسان شمالی تکمیل شود

استاندار خراسان  شمالی گفت: زیرساخت های بهداشت و 
سلامت با هدف گسترش عدالت درمانی در شهرستان های استان 

باید تکمیل شود.
به گزارش ایرنا، بهمن نوری روز چهارشنبه در دیدار رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی، خدمات بهداشتی و درمانی خراسان شمالی اظهار 
کرد: چالش های بخش درمانی استان باید شناسایی شود و رفع 

آن در دستور کار قرار گیرد.
ــد اجـــرای طــرح هــای درمــانــی توسعه بیمارستان  ــزود: رون وی افـ
پورسینای آشخانه و تکمیل بیمارستان رازوجرگلان باید شتاب 

بگیرد تا همه شهرستان ها طعم عدالت درمانی را بچشند.
نوری با بیان اینکه عدالت درمانی نیز با تخصیص اعتبارها و تکمیل 
طرح های نیمه تمام بهداشتی و درمانی استان تجلی پیدا خواهد 
کرد، با تأکید بر ضرورت رعایت عدالت درمانی در شهرستان ها 
گفت: توجه به بخش بهداشت و درمان ضرورتی انکارناپذیر برای 

جامعه توسعه یافته است و نباید از این موضوع غفلت کرد.
ــان از  ــه داد: بهداشت و درمـ اســتــانــدار خــراســان شمالی ادامـ
بخش های مهم استان است که برای پیگیری چالش های آن در 

سطح ملی اقدام های لازم صورت خواهد گرفت.

 همایش ملی کارشناسان امور 
 اتباع خارجی و مدارس بین الملل 

در مشهد برگزار شد
همایش ملی کارشناسان امور اتباع خارجی و مدارس بین الملل 

وزارت آموزش و پرورش در مشهد برگزار شد.
مدیرکل آموزش و پرورش خراسان رضوی در این همایش گفت: 
در استان ۷۰ هزار دانش آموز اتباع داریم که بیش از ۹۰درصد آن ها 

در حاشیه شهر مشهد هستند.
ــزود: همیشه با شیوه ها و تصمیم های  سید امیر شوشتری اف
متفاوتی با مسئله اتباع درگیر بودیم و از آنجایی که از فرصت ها 
استفاده نکرده و آن ها را تبدیل به تهدید می کنیم، امیدواریم 
سیاست های یکسان و حساب شده ای برای این دانش آموزان 

برنامه ریزی شود و ما مطیع سیاست ها هستیم.

استاندار خراسان رضوی تأکید کرد  

 تشکیل اتاق فکر مشترک 
برای حل مشکلات تشکل های مردم نهاد 

محیط زیستی استان 
استاندار خراسان رضوی به تشکیل اتاق فکر مشترک بین 
حفاظت محیط زیست و سازمان های مردم نهاد و دانشگاه ها 
و نخبگان، برای استفاده از فرصت ها با یک تعریف مشترک 

محیط زیستی تأکید کرد. 
نشست مشترک غلامحسین مظفری با اعضای سازمان های 
مردم نهاد محیط زیستی استان و فعالان کشوری این حوزه 
چهارشنبه ۱۶ آبان در محل دفتر استاندار برگزار و دغدغه های 

این بخش توسط فعالان حوزه محیط زیست مطرح شد. 
وی در ایــن نشست، بــر ضـــرورت فــرهــنــگ ســازی در حــوزه 
محیط زیست برای حفظ این بخش تأکید و خاطرنشان کرد: 
برای زیست مناسب، هم باید به مسائل محیط زیستی استان 
توجه ویژه داشته باشیم و هم به صورت مشارکتی با استان ها و 

کشورهای همسایه اقداماتی را انجام بدهیم.

کشف ۳۲ کیلوگرم تریاک در بردسکن
علی نوری فرمانده انتظامی شهرستان بردسکن گفت: 

32کیلوگرم تریاک در شهرستان بردسکن کشف و ضبط شد.
سرهنگ محمود مختاری گفت: در پی کسب خبری مبنی بر 
قصد جابه جایی مقادیر قابل توجهی مواد مخدر توسط سوداگران 
مرگ از حوزه کویری بردسکن، پیگیری موضوع به صورت ویژه در 

دستور کار مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر قرار گرفت.
وی افزود: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر بردسکن با رصد 
اطلاعاتی و اجرای طرح مهار در حاشیه کویر این شهرستان، موفق 
به دستگیری یک سوداگر مرگ و کشف 32 کیلوگرم تریاک شدند 

و یک دستگاه خودرو پژو ۴۰۵ را توقیف کردند.
فرمانده انتظامی شهرستان بردسکن اظهار کــرد: متهم پس 
از تشکیل پرونده مقدماتی برای سیر مراحل قانونی به مراجع 

قضایی معرفی شد.

عفت رضوی      رئیس کمیسیون 
اصــل ۹۰ مجلس روز گذشته در 
نشست خبری با اصحاب رسانه با 
بیان اینکه دولت در شرایط سختی 
در حال اداره کشور اســت، گفت: لایحه بودجه ارائه 
شــده تــوســط دولـــت محاسنی دارد کــه مــا در جلسه 
بررسی کلیات به آن اشــاره کردیم؛ امــا اشکالاتی نیز 
وجــود دارد کــه در ســال ۱۴۰۴ مــارا بــا مشکل روبــه رو 

می کند.
حجت الاسلام نصرالله پژمان فر با اشــاره به مسئله 
اوراق مشارکت در لایحه بودجه افزود: این اوراق تأثیر 
بسیار منفی ای ایجاد می کند. اگر قرار باشد ۷۰۰همت 
تبدیل به عدد شده و در اقتصاد ما وارد شود، تنظیم 
این اوراق با شرایطی که امروز بانک ها دارند، وضعیت 

نابسامانی ایجاد می کند.

ــون ◾ ــان ــت و ق ــدالـ ــا عـ ــــش حـــقـــوق 20 درصــــــدی بـ ــزای ــ  اف
سازگار نیست

وی دربــاره افزایش حقوق کارمندان دولت ادامــه داد: 
مسئله افزایش 2۰درصدی حقوق کارمندان بازنشسته 
و حقوق بگیر با مسئله عدالت و قانون سازگاری ندارد؛ 
چراکه قانون پیش بینی کرده افزایش حقوق چه برای 
شاغلان و چه بــرای بازنشسته ها باید بر اســاس نرخ 
تورم باشد. نرخ تورم نقطه به نقطه دست کم 3۴ درصد 
است و با افزایش 2۰درصــدی، به عبارتی ما ۱۴درصد 
کاهش حقوق را نادیده گرفته و سفره این افراد در کشور 

با مشکل مواجه می شود.

بانک مرکزی در تسهیلات غیرتکلیفی باید گزارش دهد◾
نماینده مــردم مشهد و کــلات در مجلس با اشــاره به 
مسئله تسهیلات فــرزنــدآوری و ازدواج تأکید کــرد: با 
پیگیری کمیسیون سامانه تسهیلات امروز باز شده و به 
صورت برخط فعال است و کسی در صف انتظار بیرون 
سامانه نیست. البته ممکن است گاهی سیستم بانکی 
در برخی ساعت ها با افزایش مراجعان با کندی مواجه 

شود؛ اما روند درخواست ها فعال است.
پژمان فر با اشاره به موضوع تسهیلات بانک ها گفت: 
این تسهیلات در زمینه ازدواج، فرزندآوری و اشتغال 
تکلیفی بوده و در زمینه قرض الحسنه، غیر تکلیفی 
است. ما در کمیسیون اعلام کردیم بانک ها ابتدا باید 

تسهیلات تکلیفی خود را پرداخت کرده و اگر منابع 
مــازاد داشتند، اجــازه دارنــد تسهیلات غیر تکلیفی را 

بپردازند.
وی با بیان اینکه بانک ها درباره اعلام مقدار تسهیلات 
قرض الحسنه مقاومت می کنند، افــزود: آن ها مکلف 
هستند بگویند چقدر تسهیلات قرض الحسنه داده اند 
تا این مسئله روشــن شود که تسهیلات غیرتکلیفی 
آن ها می توانسته تسهیلات تکلیفی را پوشش بدهد یا 
خیر؟ بانک مرکزی مکلف است به ما گزارش بدهد؛ ولی 

تاکنون این کار را انجام نداده است.

سال گذشته سهم ما از مازوت سوزی کاهش یافت◾
رئیس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس با بیان اینکه سال 
گذشته هیچ روزی در مشهد به عنوان آلــودگــی هوا 
تعطیل نشد، بیان کرد: دلیلش این بود که در کشور 
بی عدالتی در توزیع منابع سوخت نیروگاه ها انجام 
مــی شــد. در بعضی از نیروگاه ها تمام ۱2 مــاه از گاز 
استفاده می کردند؛ ولی متأسفانه بعضی از نیروگاه ها 
مانند طــوس فقط سه مــاه سهم گــاز داشتند و سایر 
ماه ها باید مازوت می سوزاندند. با پیگیری کمیسیون 
عــدالــت در ایــن زمینه بــرقــرار شــد و اعــلام کــردیــم اگر 

لازم است گاز بسوزد، باید برای کل کشور باشد و اگر 
ما مــازوت سوزاندیم، به عنوان مثال نیروگاه منتظر 
قائم اصفهان نیز مــازوت بسوزاند. در نتیجه سهم 
ما از مــازوت ســوزی در نیروگاه ها کاهش پیدا کرد که 
امیدواریم ان شــاءالله امسال هم بتوان همین کار را 

پیش برد.

در مسئله منابع و مصارف، چند بانک مکلف به جبران ◾
شدند

پژمان فر افــزود: ما در مشهد در تلاش هستیم میان 
منابع و مصارف بانک ها تعادل بــرقــرار کنیم. امــروز 
سهم اســتــان مــا در مــقــدار منابعی کــه در بانک ها 
گذاشته می شود، حدود۷۰ درصد است که صرف ارائه 
تسهیلات به خراسان می شود و بیش از 3۰ درصد 
این تسهیلات به استان های دیگر اختصاص می یابد. 
در جلساتی که با بانک مرکزی داشتیم، اعلام کردیم 
این سهم عادلانه نیست و باید تا ۸۵ درصد افزایش 
یابد و با پیگیری های صورت گرفته چند بانک از جمله 
ملت، صــادرات، ملی و رفاه مکلف به جبران شدند تا 
تسهیلات بیشتری به چرخه های صنعت، کشاورزی 

و سایر نیازهای استان اختصاص یابد. 

وی همچنین به مسئله پیگیری خط تابش اشــاره و 
تأکید کــرد: طبق آخرین جلسات با سازمان برنامه و 
بودجه و وزارت نفت در حال پیگیری هستیم که این 
سازمان هرچه سریع تر بحث فاینانس برق مشهد را 

مصوب کند.
نماینده مـــردم مشهد و کــلات در مجلس گــفــت: با 
پیگیری های صورت گرفته 2۰۰ میلیارد تومان تسهیلات 
برای موضوع پلوس آماده شد که توسط بانک صادرات 
و ایران خودرو پرداخت می شود تا این قطعه به صورت 

انحصاری در خراسان حفظ شود.

از توانیر خواستیم راه حل فنی ارائه دهد◾
پژمان فر در پاسخ به پرسش خبرنگار قدس مبنی بر 
ایــرادهــای مصوبه توانیر بــرای عــدم مشمولیت قطع 
برق واحدهای صنعتی که به ازای 3۵ درصــد مصرف 
برق خود نیروگاه خورشیدی ایجاد کنند، افزود: بحث 
ــرژی یکی از مسائل جــدی کشور اســت که  نــاتــرازی ان
اقتصاد ما را به شدت تحت تأثیر قــرار داده و قطعی 
برق صنایع، افزایش هزینه، کاهش درآمــد و به مرور 
تعطیلی واحدهای صنعتی را به دنبال خواهد داشت و 

این مسئله نگران کننده است.
وی بــا اشـــاره بــه ضـــرورت در نظر گرفتن مشوق هایی 
بــرای صنایع در ایــن زمینه گفت: بــا توجه بــه اینکه 
شهرک های صنعتی استان کوچک هستند، خطوط 
انتقال و افــت انــرژی در مسیر ایــن شهرک ها ضــررده 
است و به این جمع بندی رسیدیم که به جای کشیدن 
خط انتقال، تسهیلاتی به واحدها ارائه شود تا خودشان 

نیروگاه تجدیدپذیر بزنند.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس با بیان اینکه 
کار باید امکان عملیاتی شدن داشته باشد، تأکید کرد: 
هنوز زیرساخت لازم برای اینکه در یک فیدر برق، برق 
یــک واحــد قطع شــود و یــک واحــد دیگر قطع نشود، 
وجود ندارد و این یک مشکل فنی است و ما از توانیر 
خواستیم مسئله را بررسی کند و راه حل های فنی برای 

آن ارائه دهد.
پژمان فر همچنین درباره مسئله سلب اختیار از مشهد 
درباره ارزش گذاری روی گوهرسنگ ها گفت: به نظر من 
در این مسئله تخلف کردند چون این تفویض اختیار 
مصوبه داشته و پیگیر موضوع هستیم که دوباره این 

اتفاق بیفتد.

کمیسیون اصل 90 پیگیر مصوبه تفویض اختیار گوهر سنگ ها به مشهد

سلب اختیار از مشهد در ارزش گذاری گوهرسنگ ها تخلف است
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فرماندار مشهد مطرح کرد

جمع آوری انبارهای ضایعاتی شهر مشهد و استقرار در زمین های مشخص 
فرماندار مشهد گفت: انبارهای ضایعاتی مشهد 
جــمــع آوری و بــه منظور ساماندهی در زمین های 

معین شده مستقر خواهند شد.
محسن داوری چهارشنبه ۱۶ آبان اظهار کرد: یکی از 
پروژه هایی که از سال ۱۴۰۱ آغاز کرده ایم، ساماندهی 

انبارهای ضایعاتی در شهرستان مشهد است.
وی با اشاره به اینکه توزیع مواد مخدر و نابسامانی 
در جمع آوری از جمله آسیب های ضایعاتی هاست، 
افــزود: همچنین مدیریت بخشی از امــوال سرقتی 
در ضایعاتی ها، آسیب دومــی است که مــورد توجه 

قرار دارد.
فرماندار مشهد ادامه داد: نابسامانی این ضایعاتی ها 
سبب ایجاد نارضایتی در میان مردم، بازتاب منفی و 
آلودگی هوا و منطقه شده بود. بر این اساس تصمیم 

گرفتیم این ساماندهی را در دستور کار قرار دهیم.
داوری تصریح کرد: شهرداری مشهد بر اساس تکلیف 
ذاتی خود مکلف شد ساماندهی انبارهای ضایعاتی 
را انجام دهد. بدین منظور کمیته ای تشکیل شد و 

چندین جلسه هم در فرمانداری درباره این موضوع 
داشتیم و گفت وگو و تصمیم گیری صورت گرفت.

معاون استاندار با اشاره به تصمیم های گرفته شده 
برای ساماندهی انبارهای ضایعاتی عنوان کرد: سه 
قطعه زمین در حریم و مکان های پراکنده، متناسب 

با حاشیه شهر مشهد شناسایی شدند و توسط 
کمیسیون ماده ۵ تغییر کاربری پیدا کردند. با وجود 
ایــن مقرر شــد ایــن زمین  ها بـــرای انتقال انبارهای 

ضایعاتی مهیا شوند.
وی با بیان اینکه خوشبختانه این پروژه ها به مرحله 

اجرا رسیده اند، ابراز کرد: بازدیدی از محل یک پروژه 
مختص انبار های ضایعاتی داشتیم که آمــاده شده 
بود. بر این اساس مقرر شد در مدت 2۰ روز سازمان 
میادین بــرای پلمب انــبــارهــای ضایعاتی کــه مجوز 
نــدارنــد، اقــدام و آن هــا را ساماندهی کند. همچنین 
به انبارهایی که مجوز دارنــد، اخطار داده می شود تا 
برای جابه جایی از درون شهر به این مراکز ساماندهی 

منتقل شوند.
ــاره بــه اینکه ۴۰ روز دیگر  فــرمــانــدار مشهد بــا اشـ
بــازدیــدی از مراکز ساماندهی انبارهای ضایعاتی 
صـــورت خــواهــد گــرفــت تــا فعالیت انــبــارهــا بــه ثمر 
ــرد: بــا ایــن اقـــدام می توان  نشسته بــاشــد، تأکید ک
ایــن نوید را به مــردم داد که بخشی از آسیب های 
اجتماعی مثل معتادان متجاهر و اعتیاد مدیریت 
شود. همچنین سرقت خرد در سطح شهر که بیشتر 
مربوط به معتادان متجاهر است، به شدت کاهش 
پیدا کند و نارضایتی مردم از ضایعاتی ها در سطح 

شهر تبدیل به رضایتمندی شود.

خبر

ضرورت سرمایه گذاری برای ترمینال زرشک در خراسان جنوبی
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار خراسان جنوبی گفت: مردم به 
جای ایجاد بارگاه های زرشک می توانند نسبت به سرمایه گذاری برای ایجاد 

ترمینال خشک کردن زرشک اقدام کنند.
به گزارش ایرنا، مهدی جعفری روز چهارشنبه در سومین جشنواره ملی 

زرشک در خراسان جنوبی که با حضور جمعی از مسئولان و نمایندگان 
بخش خصوصی در فرهنگسرای شهر بیرجند برگزار شد، اظهار کرد: 
در ترمینال زرشک با هزینه و زمان کمتری می توان محصول بیشتری را 

خشک کرد و در این خصوص حمایت هایی نیز انجام می شود.
وی بیان کرد: افزایش قیمت زرشک تا حدی می تواند تقاضای داخلی را 

ایجاد کند. از این رو تنها با صادرات این محصول مزیت دار می توان قیمت 
آن را بیشتر افزایش داد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار خراسان جنوبی بر ضرورت 
صادرات و بازاریابی برای محصول زرشک در بازارهای جهانی تأکید کرد 
و افــزود: ظرفیت نهفته بسیار خوبی در استان داریــم که به دلیل نبود 

زیرساخت ها به فعلیت نرسیده و با توجه به اینکه اکنون زیرساخت ها در 
حال مهیا شدن است، شاهد جهش اقتصادی در استان خواهیم بود.

جعفری گفت: در راستای برگزاری سومین جشنواره زرشک امسال به 
مدت یک هفته عرضه و فروش محصول در تهران اتفاق می افتد چون این 

کار می تواند بازار جدیدی برای محصولات خراسان جنوبی ایجاد کند.

وی
ض

ت ر
عف
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بدینوسیله از کلیه اعضای محترم شرکت تعاونی دعوت می شود در مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده که 
در روز شنبه مورخ 1403/09/03 رأس ساعت 14 در محل سرپرستی واقع در بولوار خیام ، نبش خیام شش 

پلاک 14 برگزار میگردد، حضور بهم رسانند.
اعضایی که امکان حضور در مجمع را ندارند می توانند حق رای خود را به عضو دیگر اعطا نمایند )هر عضو 
و غیر عضو یک رای با وکالت می تواند داشته باشد(. بدین منظور عضو بهمراه نماینده یا وکیل خود بایستی 
طی روزهای شنبه مورخ 1403/08/26 لغایت سه شنبه مورخ 1403/08/29 از ساعت 08:00 تا ساعت 14:00 

به دفتر شرکت مراجعه و ضمن ارائه وکالت، برگه ورود دریافت نماید.
 دستور جلسه : 1. ارائه گزارش هیئت تصفیه و ناظر تصفیه.

2. تمدید مدت  تصفیه برای دو سال.
3. تمدید مدت هیات تصفیه و ناظر تصفیه.

4. در صورت عدم تمدید انتخاب هیات تصفیه جدید
هیئت تصفیه شرکت تعاونی اعتبارمنحله الزهراس

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده نوبت اول
شركت تعاوني اعتبار الزهرا)س( )در حال تصفیه(

ف
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۲۹
۷۵

پی����رو چاپ آگه����ی 140312911 موس����س 
انجم����ن تخصص����ی مروج����ان بخش کش����اورزی 
اس����تان خراس����ان رض����وی تاری����خ 1403/08/27 
صحی����ح می باش����د ک����ه بدی����ن وس����یله اعلام و 

اصلاح  می گردد. ف
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